
ZALOŽÍME
NA FRÝDLANTSKU

ENERGETICKÉ
SPOLEČENSTVÍ ?

Možná se ptáte...
...Co to vůbec je?
...K čemu by mělo být?
...Je to lepší než investovat individuálně 
          do úspor a obnovitelných zdrojů energie?
...Jak a proč, když legislativa zatím není 
          a hned tak nebude?
...Proč, když firmy s nabídkami u nás stojí frontu?
...Energetika je odborná věc - rozumíme tomu? 
...Kdo by do společenství mohl vstoupit, 
          co by musel dělat a co by mu to přineslo?
...Nebude s tím moc práce? 
...Už to někdo má? A mohli bychom to vidět?

Přijďte se na všechno zeptat 
a mluvit o tom společně

v pondělí 27. června od 17 hodin ve Frýdlantě
 

Místo upřesníme podle toho, kolik nás bude - přihlaste se a dáme Vám vědět!

Informace a zkušenosti přijdou představit 
expert v oblasti energetiky Mgr. Michal Svoboda MSC. a zástupce svazku

obcí Tanvaldsko, kde již energetické společenství vzniklo, ing. Josef Kucin. 
MAS Frýdlantsko představí možnosti organizační podpory.

Přihláška na www.masif.cz

https://forms.gle/cMt9tRQz4kJuZXmZ7

